



建地旅遊有限公司

CITIWORLD HOLIDAYS SDN BHD (Co. No.821829-X) (KPL:5636)

No. 16-1, Jalan 6/18A, Taman Mastiara, Off Jalan Ipoh, 51200 Kuala Lumpur.

Tel 03. 6259 8333 Fax 03. 6241 2533 Email info@citiworld.com.my

8 DAYS 6 NIGHTS CHEJU / SUWON / SEOUL TOUR

DAYS 01 KUALA LUMPUR

Assemble at KLIA Airport for your flight to Cheju.

DAYS 02 KUALA LUMPUR / SHANGHAI / CHEJU

(D)

After arrive Cheju. Visit the **Dragon Head Rock** is an unusual lava formation, its looks like a roaring dragon rising from the sea into the sky. **Mysterious Road** experience the phenomenon of going uphill with the engine off.

DAYS 03 CHEJU

(B/L/D)

After breakfast , transfer to **Eco Land Forest Train** , trains take off from the Main Station at frequent intervals and make four stops (Eco bridge station , Lake side station , Picnic garden station , Green tea & rose garden station). **Seongsan Sunrise Peak** where you can enjoy the spectacular natural surroundings. **Seongeup Folk Village** you can meet the island people who still live behind stone courtyard walls in thatched roof rock homes. After proceed to **Laokaidiao world & Terry Bear Museum**. Than go to **Sinjeju** free for shopping.

DAYS 04 CHEJU / SUWON

(B/L/D)

After Breakfast, take the domestic flight to Gimpo Airport. After arrive transfer to Suwon. Than visit **Gosu cave** is located in South Chungcheong Danyang Danyang-eup Gosu mountainside caves, about 500 million years ago, Paleozoic pre-developed in seabed accumulation of limestone formation of the parent rock of the limestone caves. The total length of 1,700 m, the limestone caves. Continue to **Chungju Lake** is the artificial lake, formed by South Korea in order to build a multi-functional dam connected Chungju, Jecheon Chungju Lake in Danyang, Korea's largest artificial freshwater lake, the total area of 97 square kilometers. After went to **Kimchi center**, under the guidance of their teachers personally do pickles, also can be wear like **traditional Korean dress** experience in a beautiful scene to take pictures. At the same time, went to the **orchard** to experience the fun of hand-picked fruit.

DAYS 05 SUWON / GANGWON-DO / SEOUL

(B/D)

After breakfast, transfer to the **Everland** (include entrance ticket), the most fun and splendid amusement park. For the adventurous, do not miss the suspended rides like the Hurricane, the Cork Screw, Double Loops and the Amazon Express. There is also Safari World where you have the chance to get very close to those endangered animals like tiger, lion, bear and etc. Do not forget to take some close up photo shots of these animals. Then transfer to Seoul visit **63 City** (including Observatory desk with Wax Museum).

DAYS 06 SEOUL

(B/L/D)

After breakfast, proceed to **Herb Outlet**. Then transfer to visit the **Gyeongbok Palace** which was built in 1394, the main palace by the first King of YI Dynasty, which has about 600 years of history, drive pass **The Blue House** the symbol of the Blue House, which is at the center of Korean politics. **Korean War Memorial** is located in Seoul, South Korea's national museum , the memorial for the war of the world's largest theme . The museum is open June 10, 1994 , for the purpose of historical materials to collect, preserve and exhibit the ages of the Korean War. Then visit **Ice-Gallery** is constant indoor temperature of 5Degrees Celsius throughout all season, inside the Gallery is made of Ice. **Myeongdong** located in the heart of Seoul, is a representative shopping district in Korea.

DAYS 07 SEOUL

(B/L/D)

After breakfast, will went to visit **Ginseng Center** & Ginseng foot bath. And will send to the **Amethyst Factory** and **Cosmetic shop**. Next visit the **Namsan Hanok Village**, traditional Korean houses and courtyards, to urban and suburban areas of Seoul, the traditional Korean house, originally built migration rehabilitation made, each house has its own story, and here there will be some permanent traditional activities, is not only an important place to experience Korean culture and an important place for the citizens of Seoul to organize traditional wedding. Then transfer to visit **Digital Pavilion** is a larger four-story exhibition of the latest in Korean technology. Like the Ubiquitous Dream Hall there's an emphasis on ubiquitous technology in different themes (u-Life, u-Work, u-Home etc.) through large multi-touch displays, sensor networks and robotics. The market in **Dongdaemun Market** is bustling with shoppers day and night. Then go continued to **Insadong Street** is a cool little street where you can find other things other than fake hard rock t-shirts, vcds, etc and you'll find interesting antique shops, calligraphy shops, quaint tea houses and lots of art galleries.

DAYS 08 SEOUL / SHANGHAI / KUALA LUMPUR

(B/L)

After breakfast, free at leisure till check out and transfer for **Shincheon Fashion Street**. After lunch visit to Grocery Store and then transfer to airport for your flight departure home and bringing along your sweet memories and souvenirs.



P/S

: The final order of itinerary will follow the local operator's arrangement



8 天 6 晚 济州岛/水源/江原道/首尔之旅

第一天 吉隆坡
齐集于吉隆坡国际机场。

第二天 吉隆坡 / 上海 / 济州岛 (晚餐)
乘搭国际航班飞往韩国-济州岛。抵达后，游览**龙头岩**，它是由火山熔岩构成的一个奇景，恰如一头怒孔咆哮的巨龙自海中腾飞上天及前往体验**神奇之旅**，您可亲身体验把车子引关掉，却能上山坡的奇特经历，它也必定能使你否认了牛顿的引力理论。

第三天 济州岛 (早/午/晚餐)
今天展开您在济州岛的旅程。首先前往乘搭**英式复古小火车开始森林之旅**及前往**城山日出峰**，可登峰眺望非常壮观，景色美不胜收，令人叹为观止。续游览**城邑民俗村**，是一个展示传统村庄的民俗村和历史博物馆。接着前往**劳凯迪奥世界**和去**泰迪熊动物园**是世界最早把野生动物、水中植物、花和鸟类制作成缝制玩偶展示的新概念博物馆，馆里同时也展示着世界各国不同传统服装的泰迪玩具熊。续前往 **SINJEJU**，自由逛街购物。

第四天 济州岛 / 水源 (早/午/晚餐)
早餐后，乘搭国内航班飞往韩国 Gimpo Airport。抵达后，乘车前往**水源**位于朝鲜半岛西岸的中部，是个人口不足百万的文化古城。**古藪洞窟**為位於忠清南道丹陽郡丹陽邑古藪里山腰的洞窟，約 5 億年前古生代前期在海底堆積的石灰岩發達形成母岩的石灰岩洞窟。被指定為天然紀念物第 256 號，總長 1,700m 的鐘乳洞窟。续游览**忠州湖**是韩国为了建设多功能大坝而形成的人工湖，连接了忠州，堤川，丹阳的忠州湖是韩国国内最大的人工淡水湖，总面积达到了 97 平方公里。接着前往游览**泡菜中心**，在老师的指导下亲自做泡菜，同时还可以随意穿着喜欢的**传统韩服**体验在优美的场景拍照留念。同时，前往**果园**体验亲手采摘水果之乐趣。

第五天 水源 / 江原道 / 首尔 (早/晚餐)
早餐后，前往韩国最大规模的主题公园**爱宝乐园**，是一个包括动物园、游乐场、雪橇场、植物园等的大型主题公园，一年四季精彩不断，多样的娱乐设施和亲切至上的服务，是吸引游客的最大优势。爱宝乐园由三种主题公园，庆典世界、加勒比海湾和速度之路（赛车场）组成的。庆典世界内具有世界级规模的购物街、美洲探险、神奇乐团、欧洲探险、赤道探险等各种游乐设施，均根据空间的特点精心布列**(含門票+自由券)**。返回汉城，前往参观 **63 City (含天空艺术城展望台及蜡像博物馆)**，是韩国最高的和最被认可的建设。63 号楼拥有的汉江和的 Bugaksan 南山和冠岳山周围群山的壮丽景色。

第六天 首尔 (早/午/晚餐)
早餐后，展开您在首尔市区的旅游。首先前往参观**护肝宝展示馆**。接着前往游览**景福宫**，是李朝(1392-1910 年)时期首尔的五大皇宫之一也是李氏王朝的正宫。途径**青瓦台**，它是韩国政治中心，也是总统府。续参观的抗美援朝纪念馆坐落在汉城，韩国的国家博物馆，世界上最大的主题为**战争纪念馆**。前往参观**冰画廊**及接着前往**明洞购物街**，是韩国潮流的指标，服装店和精品店都集中在这里。

第七天 首尔 (早/午/晚餐)
今天，前往**人参公卖局**及**人参足浴体验**，被公认为使元气旺盛的极上补品，其保健兼疗效能居世之冠。**紫水晶工厂**，韩国产的紫水晶质优品正，享誉全球及**韓流時尚化妝品店**。续前往**南山韩屋村**，此处是重现朝鲜时代的士大夫及一般平民的居屋，也可眺望到首尔塔。续前往参观**未来生活体验馆**，探访韩国IT强国的未来充满无限想象的空间的未来馆。自由购物于**东大门市场**，它是汉城最具代表性的市场之一被指定为服装批发特别商街。接着前往续前往**仁寺洞古董街**，它在朝鲜时代(1392-1910年)是官府和贵族两班私宅密集的地方。日本占领韩国的后期，仁寺洞没落的贵族两班把家中的物品拿出来卖钱，于是这里就应运而生了一些古董店。

第八天 首尔 / 上海 / 吉隆坡 (早/午餐)
早餐后，前往**新村人街**自由逛街购物。续往**土产店**，让你可以买些道地的食品和纪念品。随后送往机场乘搭客机飞返吉隆坡，结束您愉快的旅途。

